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§ 1  Godkännande av föredragningslistan 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden fastställer den av ordföranden föreslagna föredragningslistan för 

sammanträdet. 
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BESLUTSÄRENDEN 

 

§ 2  Anmälan av inlämnade medborgarförslag 

 

Förvaltningen rapporterade att inga medborgarförslag hade lämnats in inför dagens 

sammanträde. 
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§ 3  Plantera större träd längs gång- och cykelväg på Gubbängsfältet, närmast 

Nynäsvägen 

Svar på medborgarförslag 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden avslår ett medborgarförslag från Marie-Louise Carlström om att plantera 

större träd längs gång- och cykelväg på Gubbängsfältet, närmast Nynäsvägen. 

 

Ärendet 

I ett medborgarförslag föreslår Marie-Louise Carlström att större träd ska planteras vid gång- 

och cykelvägen i närheten av Nynäsvägen. Träden skulle göra det trevligare för alla som rör 

sig inom området och på fältet.  

 

Flertalet av de körsbärsträd som planterades på Gubbängsfältet för några år sedan har klarat 

sig bra. Förvaltningen anser inte att det är meningsfullt att ta bort friska träd för att ersätta 

dem med nya större träd. Trädplantering närmast Nynäsvägen är inte möjligt då utrymmet 

innanför stängslet mot vägen är alldeles för snävt.  

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2018-11-14. 

Dnr 1.2.4-516/2018 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Jilmstad (M) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 4  Medborgarundersökningen 2018 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens redovisning av stadens medborgarundersökning 

2018.  

 

Ärendet 

Stadens årliga medborgarundersökning har skickats ut till ett slumpmässigt urval av invånare 

fördelat över de 14 stadsdelsområdena. Svarsfrekvensen för staden som helhet var 47 

procent, samma som 2017. Undersökningen visar på en positiv utveckling av andelen nöjda 

när det gäller flertalet av frågorna jämfört med förra året. 

 

Farstas svarsandel har ökat något jämfört med förra året, från 46 till 48 procent. Svaren inom 

flertalet frågeområden visar att boende i Farsta är något mer nöjda än i staden som helhet.   

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2018-11-14. 

Dnr 1.6-597/2018 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Jilmstad (M) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

 

Lars Bäck (V) och Kjell Backman m fl (S) anmälde ett särskilt uttalande. 

 

Särskilt uttalande 

Lars Bäck (V) och Kjell Backman m fl (S)  

 

Att känna trygghet där man bor är viktigt. Medborgarundersökningen visar att vi har en väg 

kvar att gå i vårt arbete med att få Farsta att kännas tryggt för alla. Att nästan hälften av 

kvinnorna som svarat på undersökningen avstår från att gå ut på torg, parker och gångvägar 

efter mörkrets inbrott för att det är otryggt är ett underbetyg. Samtidigt noterar vi med 

tillförsikt att fler av stadsdelensinnevånare känner sig trygga. Från 72 till 79 procent som är 

den högsta siffran sedan 2011. Vi ser fram mot att fortsätta det långsiktiga arbetet med att 

stärka tryggheten i stadsdelen, inte minst genom samarbetet med ”På Rätt Väg”. 
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§ 5  Uppföljning av kommunal hemtjänst – Farsta Norra och Farsta Centrum 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens redovisning av uppföljningen av den 

kommunala hemtjänsten Farsta Norra och Farsta Centrum. 

 

Ärendet 

Förvaltningen har genomfört den årliga uppföljningen av Farstas kommunala hemtjänst. 

Uppföljningen avser två separata enheter då hemtjänsten sedan 2017 är uppdelad i Farsta 

Centrum och Farsta Norra.  

 

Enheterna har arbetat fram gemensamma rutiner och arbetssätt. Verksamheterna har alltså 

utvecklat och uppdaterat sina rutiner och åtgärdat tidigare påtalade brister, som bland annat 

hade med bristfällig egenkontroll att göra. Stora förbättringar har gjorts vad det gäller rutiner 

kopplade till ledningssystemet. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2018-11-18. 

Dnr 1.2.1-633/2018 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Jilmstad (M) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

 

Lars Bäck (V) och Kjell Backman m fl (S) anmälde ett särskilt uttalande. 

 

Särskilt uttalande 

Lars Bäck (V) och Kjell Backman m fl (S)  

 

De rödröda partierna tackar förvaltningen och vår hemtjänstpersonal för den positiva 

utveckling av verksamheten som inleddes 2015 och som fortsatt även under 2018. Vi hoppas 

att även den nuvarande blågröna majoriteten inser värdet av att ha ett kommunalt alternativ 

med bra kvalitet jämte de andra aktörerna som är verksamma i vår stadsdel. 
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§ 6  Brukarundersökning 2018 inom hemtjänst i ordinärt boende och vid 

servicehus 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens redovisning av 2018 års brukarundersökning 

inom hemtjänst i ordinärt boende och vid servicehus. 

 

Ärendet 

Stockholms stad utvärderar regelbundet insatser och service till medborgarna genom 

brukarenkäter. Staden använder sig sedan några år tillbaka av Socialstyrelsens årliga 

nationella enkätundersökning för att kartlägga äldres uppfattning om sin vård och omsorg. 

 

Förvaltningen redovisar i detta ärende resultatet av 2018 års undersökning av hemtjänst i 

ordinärt boende och vid servicehus. Liksom tidigare år visar den att de flesta äldre är nöjda 

med sin hemtjänst. Resultaten används som en del i förvaltningens systematiska 

kvalitetsarbete och handlings- och åtgärdsplaner utarbetas för alla enheter som drivs i egen 

regi. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2018-11-07. 

Dnr 1.6-631/2018 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Jilmstad (M) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

 

Lars Bäck (V) och Kjell Backman m fl (S) anmälde ett särskilt uttalande. 

 

Särskilt uttalande 

Lars Bäck (V) och Kjell Backman m fl (S)  

 

De rödröda partierna tackar för rapporten men konstaterar som tidigare att denna form av 

undersökningar ger en begränsad bild av de aktuella verksamheterna. Våra partier ser 

alltjämt ett behov av att på sikt ersätta denna form av enkäter med regelbundna uppföljningar 

förslagsvis genom följestudier av professionella oberoende utvärderare istället för denna 

New Public Management-inspirerade modell. Sådant utbyte av experttjänster har hittills 

pågått inom delar av vår vård och omsorgsverksamhet i samverkan med andra 

stadsdelsförvaltningar. 
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§ 7  Brukarundersökning 2018 inom vård- och omsorgsboende 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens redovisning av 2018 års brukarundersökning 

inom vård- och omsorgsboende. 

 

Ärendet 

Stockholms stad utvärderar regelbundet insatser och service till medborgarna genom 

brukarenkäter. Staden använder sig sedan några år tillbaka av Socialstyrelsens årliga 

nationella enkätundersökning för att kartlägga äldres uppfattning om sin vård och omsorg. 

 

Förvaltningen redovisar i detta ärende resultatet av 2018 års undersökning av vård- och 

omsorgsboende. Liksom tidigare år visar den att de flesta äldre är nöjda med sitt 

äldreboende. Resultaten används som en del i förvaltningens systematiska kvalitetsarbete 

och handlings- och åtgärdsplaner utarbetas för alla enheter som drivs i egen regi. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2018-10-29. 

Dnr 1.6-619/2018 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Jilmstad (M) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

 

Lars Bäck (V) och Kjell Backman m fl (S) anmälde ett särskilt uttalande. 

 

Särskilt uttalande 

Lars Bäck (V) och Kjell Backman m fl (S)  

 

De rödröda partierna tackar för rapporten men konstaterar som tidigare att denna form av 

undersökningar ger en begränsad bild av de aktuella verksamheterna. Våra partier ser 

alltjämt ett behov av att på sikt ersätta denna form av enkäter med regelbundna uppföljningar 

förslagsvis genom följestudier av professionella oberoende utvärderare istället för denna 

New Public Management-inspirerade modell. Sådant utbyte av experttjänster har hittills 

pågått inom delar av vår vård och omsorgsverksamhet i samverkan med andra 

stadsdelsförvaltningar. 
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§ 8  Brukarundersökning 2018 inom äldreomsorgens dagverksamhet 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens redovisning av 2018 års brukarundersökning 

inom äldreomsorgens dagverksamhet. 

 

Ärendet 

Stockholms stad utvärderar regelbundet insatser och service till invånarna genom 

brukarenkäter. Staden anlitar sedan några år tillbaka Enkätfabriken AB för en årlig 

kartläggning av äldres uppfattning om sin dagverksamhet.  

 

Förvaltningen redovisar i detta ärende resultatet av 2018 års undersökning avseende Farsta. 

Liksom tidigare år visar den att de flesta är nöjda och trygga med sin dagverksamhet. 

Resultaten används som en del i förvaltningens systematiska kvalitetsarbete och handlings- 

och åtgärdsplaner utarbetas för alla enheter i egen regi. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2018-11-12. 

Dnr 1.6-528/2018 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Jilmstad (M) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

 

Lars Bäck (V) och Kjell Backman m fl (S) anmälde ett särskilt uttalande. 

 

Särskilt uttalande 

Lars Bäck (V) och Kjell Backman m fl (S)  

 

De rödröda partierna tackar för rapporten men konstaterar som tidigare att denna form av 

undersökningar ger en begränsad bild av de aktuella verksamheterna. Våra partier ser 

alltjämt ett behov av att på sikt ersätta denna form av enkäter med regelbundna uppföljningar 

förslagsvis genom följestudier av professionella oberoende utvärderare istället för denna 

New Public Management-inspirerade modell. Sådant utbyte av experttjänster har hittills 

pågått inom delar av vår vård och omsorgsverksamhet i samverkan med andra 

stadsdelsförvaltningar. 

 

 

  



 
 

FARSTA STADSDELSNÄMND 
 

 

 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

18 DECEMBER 2018 

SIDA 11 

 

 
 

 

 

Justerarnas signaturer                                                                                  Utdragsbestyrkande  

 

§ 9  Brukarundersökning 2018 inom socialpsykiatri 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens redovisning av 2018 års brukarundersökning 

inom socialpsykiatri. 

 

Ärendet 

En stadsövergripande brukarundersökning genomfördes inom området socialpsykiatri under 

våren 2018. Den riktade sig till samtliga personer som får insatser i form av sysselsättning, 

gruppboende, stödboende, boendestöd och hem för vård eller boende, HVB. 

 

Svarsfrekvensen har minskat på de flesta enheter i årets undersökning. Vid en jämförelse 

med resultaten för hela staden är brukarna i Farsta mindre nöjda på en del områden. De är 

däremot mer nöjda än brukare i staden totalt med handläggarnas bemötande och stödet de får 

på boendet. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2018-11-19. 

Dnr 1.6-564/2018 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Jilmstad (M) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 

 

Lars Bäck (V) och Kjell Backman m fl (S) anmälde ett särskilt uttalande. 

 

Särskilt uttalande 

Lars Bäck (V) och Kjell Backman m fl (S)  

 

De rödröda partierna tackar för rapporten men konstaterar som tidigare att denna form av 

undersökningar ger en begränsad bild av de aktuella verksamheterna. Våra partier ser 

alltjämt ett behov av att på sikt ersätta denna form av enkäter med regelbundna uppföljningar 

förslagsvis genom följestudier av professionella oberoende utvärderare istället för denna 

New Public Management-inspirerade modell. Sådant utbyte av experttjänster har hittills 

pågått inom delar av vår vård och omsorgsverksamhet i samverkan med andra 

stadsdelsförvaltningar. 
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§ 10  Stadsdelsnämndens råd för funktionshinderfrågor 2019-2022 

 

BESLUT 

1. Stadsdelsnämnden utser följande personer att utgöra nämndens råd för 

funktionshinderfrågor under mandatperioden 2019-2022, enligt nomineringar från 

Handikappföreningarnas samarbetsorgan (HSO) Stockholms stad. 

 

 Jaan Kaur, Delaktighet – Handlingskraft – Rörelsefrihet (DHR) 

 Blazena Westerlund, HSO 

 Lena Nisula Wester, Synskadades Riksförbund (SRF)  

 

2. Övriga fyra platser lämnas vakanta i väntan på fler nomineringar från HSO. 

 

Ärendet 

Enligt beslut i kommunfullmäktige utser stadsdelsnämnderna råd för funktionshinderfrågor 

som rådgivande organ åt nämnderna. Råden utses för fyra år, motsvarande 

kommunfullmäktiges mandatperiod. De består av sju ledamöter och väljer inom sig 

ordförande och vice ordförande. Nomineringarna samordnas av Handikappföreningarnas 

samarbetsorgan (HSO) i Stockholms stad. Nämnden föreslås utse ovanstående personer att 

utgöra funktionshinderråd för åren 2019-2022, enligt de nomineringar som HSO hittills har 

lämnat. Alla tre ingår även i det nuvarande rådet. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2018-11-20. 

Dnr 1.1-636/2018 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Jilmstad (M) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 11  Stadsdelsnämndens pensionärsråd 2019 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden utser följande ledamöter och ersättare till nämndens pensionärsråd 2019, 

enligt nomineringar från PRO- och SPF-föreningarna i stadsdelsområdet. 

 

Inger Sjöberg  PRO Farsta  Ledamot 

Gun-Britt Dahlberg PRO Farsta  Ledamot 

Berit Johansson PRO Sköndal Ledamot 

Alexandra Posacki SPF Farsta Ledamot 

Ing-Marie Svensson (ny) SPF Sköndal Ledamot 

Wåge Johansson PRO Sköndal Ersättare 

Bror Palmäng PRO Sköndal  Ersättare  

Sven-Göran Svanborg (ny) PRO Farsta Ersättare 

Christina Johansson SPF Farsta Ersättare 

Yvonne Algård SPF Sköndal Ersättare 

 

Ärendet 

Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden utser ledamöter och ersättare till nämndens 

pensionärsråd 2019 enligt ovanstående nomineringar från PRO- och SPF-föreningarna i 

stadsdelsområdet.  

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2018-11-26. 

Dnr 1.1-638/2018 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Jilmstad (M) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 12  Ekonomisk månadsrapport november 2018 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens ekonomiska månadsrapport för november 2018. 

 

Ärendet 

Sammantaget förväntas verksamheterna redovisa en budget i balans. Överskott 

prognostiseras inom verksamheterna nämnd- och förvaltningsadministration, 

arbetsmarknadsåtgärder, flyktingmottagande och förskola. Underskott prognostiseras inom 

äldreomsorg, socialpsykiatri samt stöd och service till personer med funktionsnedsättning.  

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2018-12-11. 

Dnr 1.2.1-193/2018 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Jilmstad (M) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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ANMÄLNINGSÄRENDEN 

 

§ 13  Stadsdelsdirektörens beslut enligt delegering och övriga 

anmälningsärenden 

 

BESLUT 

Stadsdelsnämnden lägger anmälan av nedanstående ärenden och beslut till handlingarna. 

 

Funktionshinderrådets protokoll den 4 december 2018 

 

Pensionärsrådets protokoll den 3 december 2018 

 

Stadsdelsdirektörens beslut enligt delegering och övriga anmälningsärenden 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendena i en sammanställning daterad 2018-11-27. 

Dnr 1.1-765/2017 

 

Följande beslut har fattats av stadsdelsdirektören enligt nämndens delegering. Inom parentes 

anges enligt vilken ärendegrupp i nämndens delegeringsförteckning eller vilket specifikt 

nämnduppdrag som delegerade beslut har fattats. 

 

2018-11-12: Beslut om tillförordnade stadsdelsdirektörer och ombud att föra nämndens talan 

jul och nyår 2018/2019. Dnr 1.1-621/2018. (Enligt nämndbeslut 2015-11-17 § 10; dnr 1.1-

730/2015.) 
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ÖVRIGT 

 

§ 14  Nämndens frågor och information från förvaltningen 

 

Förvaltningschef Kerstin Sandström informerade om jullovskatalogen, som berättar om en 

mängd extra aktiviteter som det lokala föreningslivet kan genomföra i samarbete med 

förvaltningen tack vare medel från Socialstyrelsen. 

 

Lars Bäck (V) och Kjell Backman m fl (S) hade inför sammanträdet lämnat in tre frågor: 

 

Fråga om Postiljonens vård- och omsorgsboende. I lokala tidningar har det skrivits om 

en IVO-rapport om ett tragiskt självmordsförsök vid VOB Postiljonen under den tid som 

Attendo drev den på entreprenad. Eftersom verksamheten var utlagd på entreprenad 

undrar vi om förvaltningen då fick kännedom om denna händelse?  

 

Förvaltningen svarade att man fick vetskap om incidenten omgående. Den inträffade bara 

några dagar innan nämnden skulle återta driften. Efter övertagandet har förvaltningen sett 

över rutiner och ökat nattbemanningen för att något liknande inte ska hända igen. 

Attendo har själv gjort en lex Maria-anmälan. 

 

Fråga om snöröjning med fokus på Fagersjö. Vid nämndsammanträdet den 8 mars 

2018 överlämnades; Skrivelse till trafiknämnden om snöröjning och halkbekämpning i 

Fagersjö för att kollektivtrafiken ska kunna fungera: 

 

Hej trafiknämnden 

 

Snön har fallit och på många håll har halkbekämpningen fungerat bra, men i Fagersjö 

så har den tyvärr inte fungerat. Vill med detta brev uppmärksamma er på att vi 

behöver se över prioriteringen av snöröjning samt halkbekämpning i Fagersjö. Det 

som händer varje år är att Fagersjös bussar inte kommer upp för backarna i Fagersjö 

längs Havsörnvägen på grund av att det blir för halt. Detta hände senast den 27 

februari och busstrafiken stängdes av i ca 24 timmar. Vi anser att det inte är 

acceptabelt att de 3 000 invånarna i Fagersjö blir avskurna från kollektivtrafik i 24 

timmar eller mer. Vi i Farsta Stadsdelsnämnd vill därför uppmana er att ni uppdrar åt 

er förvaltning och dess entreprenörer att tillsammans med Farsta stadsdelsförvaltning 

ta fram en åtgärdsplan ihop med SL (landstingets trafikförvaltning), Bussbolaget 

Keolis och deras skyddsombud så att kollektivtrafiken kan fungera. I åtgärdsplanen 

vill vi se hur det går att göra halkbekämpningen bättre men även se om det går att 

inrätta bättre hållplatslägen på Havsörnsvägen. 

 

Lars Bäck (V), Kjell Backman (S), Mariana Moreira Duarte (MP), Lars Jilmstad (M), 

Peter Öberg (L) 

 

I skrivelsen föreslogs att en åtgärdsplan bör tas fram tillsammans med SL (landstingets 
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trafikförvaltning) och Bussbolaget Keolis) för att säkerställa att kollektivtrafiken kan 

fungera.  

 

Nu vill vi få återkoppling på vår skrivelse och undrar om något förberedelsearbete har 

åstadkommits från berörda parter som Trafikkontoret, SLL/Trafikförvaltningen och 

trafikoperatören, för att få till en bättre tillgänglig kollektivtrafik för Fagersjös 

innevånare.  

 

Förvaltningen svarade att trafikkontoret inte har återkommit i frågan, men lovade nu ta en ny 

kontakt med kontoret. 

 

Fråga om halkrisk för hemtjänstpersonal. Idag bor äldre hemma längre innan de får 

plats på ett äldreboende. För att klara sin vardag har den äldre möjlighet att få bistånd till 

hemtjänst. För de äldre som har hemtjänst och bor ensamma i småhus eller radhus kan det 

vara riskfyllt för hemtjänstpersonalen att ta sig fram över plogvallar och oskottade 

gångvägar och trappor till entrédörren under vintersäsongen. För att undvika halkolyckor 

för vår hemtjänstpersonal så är det viktigt att passagen från gatan fram till entrédörren är 

snöröjd och förekommande fall halkbekämpad. Vår fråga är om inte de s.k. 

Stockholmsjobben vore möjligt att användas för detta ändamål?  

 

Förvaltningen svarade att man inte har någon operativ verksamhet som arbetar med 

stadsmiljöfrågor. De Stockholmsjobb vi erbjuder finns inom våra övriga ordinarie 

verksamheter, främst inom förskola och äldreomsorg. Förvaltningen kan förstås undersöka 

saken men ser också vissa svårigheter som till exempel vad medarbetarna ska göra när det 

inte snöar, vem som ska arbetsleda och gränsdragningen mellan vårt respektive 

fastighetsägares ansvar. 

 

Lars Bäck (V) undrade om den nya majoriteten hade funderat mer på den fråga han ställde 

vid förra nämndsammanträdet om de budgetramar som gäller för Östermalms och Farstas 

stadsdelsnämnder i och med den nu beslutade budget 2019 för Stockholms stad.  Det framgår 

vid en jämförelse att Östermalm fått en högre uppräkning av sin budget än Farsta. Bäck 

frågade om effekterna av detta har analyserats. Lars Jilmstad (M) svarade att de analyserna 

inte har gjorts än men att man kommer att lyssna på förvaltningen och agera om det visar sig 

att tilldelningen ser konstig ut.  

 

Både ordföranden och vice ordföranden tackade förvaltningen för det gångna året och alla 

önskade varandra en god jul och ett gott nytt år. Ordföranden avslutade den öppna delen av 

sammanträdet. 

 

 


